

## PRAYERS.

A Message was brought from the House of Commons by their Clerk with a Bill C-2, intitled: "An Act to amend the Immigration Act, 1976", to which they desire the concurrence of the Senate.

The Bill was read the first time.

The Honourable Senator Perrault, P.C., moved, seconded by the Honourable Senator Frith, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a second reading on Tuesday next, 9th April, 1980.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Perrault, P.C., laid on the Table the following:—

Report of the Canadian National Railways, together with the Auditors' Report on the Accounts and Financial Statements thereof, for the year ended December 31, 1979, pursuant to section 40 of the *Canadian National Railways Act*, Chapter C-10, R.S.C., 1970.

Report relating to control of firearms under the *Criminal Code* for the year ended December 31, 1979, pursuant to section 106.9 of the Code, as amended by Chapter 53, Statutes of Canada, 1976-77.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Lamontagne, P.C.:

That when the Senate adjourns today, it do stand adjourned until Tuesday next, 29th April, 1980, at eight o'clock in the evening.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate proceeded to the consideration of the First Report of the Committee of Selection.

The Honourable Senator Petten moved, seconded by the Honourable Senator Macdonald, that the Report be adopted now.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Petten moved, seconded by the Honourable Senator Macdonald:

That a Message be sent to the House of Commons by one of the Clerks at the Table to inform that House that the Honourable Senators Bélisle, Bell, Cameron, Choquette, Fournier

## PRIÈRE.

La Chambre des communes, par son Greffier, transmet un message avec un Bill C-2, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976», pour laquelle elle sollicite l'agrément du Sénat.

Le bill est lu pour la première fois.

L'honorable sénateur Perrault, P.C., propose, appuyé par l'honorable sénateur Frith, que le bill soit inscrit à l'Ordre du jour pour une deuxième lecture mardi prochain, le 29 avril 1980.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Perrault, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport des Chemins de fer nationaux du Canada, y compris un rapport des vérificateurs concernant les comptes et états financiers pour l'année terminée le 31 décembre 1979, conformément à l'article 40 de la *Loi sur les Chemins de fer nationaux du Canada*, chapitre C-10, S.R.C., 1970.

Rapport concernant le contrôle des armes à feu en vertu du *Code criminel*, pour l'année terminée le 31 décembre 1979, conformément à l'article 106-9 dudit Code, tel que modifié par le chapitre 53, Statuts du Canada, 1976-77.

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Lamontagne, C.P.,

Que, lorsque le Sénat s'ajournera aujourd'hui, il demeure ajourné à mardi prochain, le 29 avril 1980, à huit heures du soir.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat aborde l'étude du premier rapport du Comité de Sélection.

L'honorable sénateur Petten propose, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald, que le rapport soit adopté maintenant.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Petten propose, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald,

Qu'un message soit transmis à la Chambre des communes, par un des greffiers au bureau, pour l'informer que les honorables sénateurs Bélisle, Bell, Cameron, Choquette, Fournier